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Nowy Tomyśl, dnia , 22 sierpnia  2023 r. 
 

 
Gmina Nowy Tomyśl 
ul. Poznańska 33 
64-300 Nowy Tomyśl 
 

 
Znak sprawy: ZP.271.38.2023 
 
dot.: postępowania o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonego w trybie podstawowym 

bez negocjacji.  

Nazwa zadania: Zagospodarowanie terenu przy ul. Zbąszyńskiej w Nowym Tomyślu poprzez 

realizację projektu pod nazwą „Zagospodarowanie skweru w Nowym Tomyślu.” 

Ogłoszenie w BZP -2023/BZP 00344223/01 z dnia 2023-08-08 

 

 

Do wszystkich Wykonawców 

zainteresowanych udziałem w postępowaniu  

 

 

ODPOWIEDZI NA PYTANIE DO SWZ 

 

Zamawiający informuje, że w terminie określonym zgodnie z art. 284 ust. 2 ustawy z 11 września 

2019 r. – Prawo zamówień publicznych (t.j. Dz.U. z 2022 r., poz. 1710 ze zm.) – dalej: ustawa Pzp, 

Wykonawcy zwrócili się do Zamawiającego z wnioskiem o wyjaśnienie treści SWZ. W związku       

z powyższym, Zamawiający udziela następujących wyjaśnień: 

 

PYTANIE nr 1  

Treść pytania: Prosimy o udostępnienie wszystkich dokumentów formalno-prawnych m.in. 

pozwolenie na wycinkę. 

 Odpowiedź Zamawiającego : Wszystkie dokumenty formalno-prawne będące w posiadaniu 

Zamawiającego zostały udostępnione.  
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PYTANIE nr 2  

Treść pytania: Przekrój kabla zasilającego obwód oświetleniowy na słupach w schemacie 

PW.TE.3. i na schemacie rozdzielni występuje jako YKY 3x4mm2, natomiast w projekcie 

wykonawczym YKY 5x16mm2. Z kolei, na schemacie zasilania rozdzielni oznaczono jako YKY 

5x6mm2.  Prosimy o jednoznaczne wskazanie, jaki kabel należy przyjąć do wyceny 

Odpowiedź Zamawiającego : W obliczeniach oraz na rysunkach opisano kable jako YKY 3x4 

mm2 i takie należy zastosować 

 

PYTANIE nr 3  

Treść pytania: Zgodnie z projektem wykonawczym branży instalacji elektrycznych (str. 3) latarnia 

wykonana jest z aluminiowego profilu, natomiast zgodnie z schematem zasilania oświetlenia (rys. 

PW.TE.3.) oprawa lampy jest montowana na słupie stalowym. Prosimy o jednoznaczne wskazanie, 

z jakiego materiału mają być wykonane słupy. 

Odpowiedź Zamawiającego : Projektuje się zastosowanie latarni zbudowanych z prostokątnych 

profili aluminiowych obudowanych wśrodkowej części listwami ze szlachetnego drewna. Zapis ze 

schematu ideowego jest omyłka pisarską. 

 

PYTANIE nr 4  

Treść pytania: Prosimy o udostępnienie przedmiarów w wersji edytowalnej, na przykład .ATH 

Odpowiedź Zamawiającego : Zamawiający udostępnia  przedmiary w wersji ATH na stronie 

postępowania.  

 

PYTANIE nr 5 

Treść pytania: Czy Zamawiający wyraża zgodę, aby producent ogrodzeń przygotował równe 

przęsła dostosowując je do poszczególnych odcinków ogrodzenia? To spowoduje, że będzie można 

uniknąć docinania przęseł ogrodzenia pod nietypowy wymiar, a co za tym idzie, ochrona 

antykorozyjna w postaci ocynkowania i malowania proszkowo nie zostanie naruszona. Wszystkie 

przęsła, które miałyby mieć zastosowanie przy tej realizacji zostaną wyprodukowane pod konkretne 

długości odcinków. 

Odpowiedź Zamawiającego : Tak, Zamawiający dopuszcza  zmianę projektowanego układu 

przęseł w celu zachowania modułów o tej samej długości w ramach jednej długości ogrodzenia 
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PYTANIE nr 6  

Treść pytania: Czy Zamawiający wyraża zgodę, aby deski kompozytowe były na bazie PVC oraz 

mączki drzewnej? Polskie warunki pogodowe nie będą sprzyjały deskom z polietylenu, gdyż jest on 

wrażliwy na gradient temperatur, co za tym idzie szybko zniszczona powierzchnia desek ze 

względu na mocne kurczenie się i rozszerzanie na zmianę. Deska na bazie PCV jest dużo bardziej 

odporna, dzięki czemu długość okresu biologicznego wydłuża się do 25 lat. 

Odpowiedź Zamawiającego : Zastosowanie desek kompozytowych PVC uznaje się za 

dopuszczalną zmianę nieistotną, pod warunkiem zachowania sugerowanego w projekcie wzoru                

i koloru możliwie jak najbardziej zbliżonego do wyglądu naturalnej deski . Zastosowany materiał 

ma posiadać wymagane atesty i aprobaty techniczne. 

 

PYTANIE nr 7  

Treść pytania: Czy Zamawiający wyraża zgodę na zamianę wzoru drewna na desce kompozytowej 

na deskę ryflowaną lub głęboko szczotkowaną? 

Odpowiedź Zamawiającego : Ideą projektową było użycie materiału odzwierciedlającego 

naturalne drewno, dlatego nie zaleca się wzoru deski ryflowanej czy szczotkowanej które przez 

równomierne nacięcia dają efekt sztuczności. Jednocześnie należy użyć materiałów nie 

powodujących niebezpieczeństwa poślizgu. 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
Sporządziła : Anna Małecka  


